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Protokół z LX sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 26 kwietnia 2023 roku 

Protokół Nr LX/2023 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 26 kwietnia 2023 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 10:00 

Zakończono o godzinie – 10:28 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2023-2040, 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej 

własność Powiatu Kutnowskiego. 

3. „Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Kutnowskiego za 2022 rok”. 

4. Informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad. 

Punkt 1 

00:03:00 – 00:03:21 

Marek Ciąpała: 

Otwieram obrady LX Sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa Radnych i 

pracowników Starostwa. Na 21 radnych biorących udział w sesji zwołanej w zdalnym trybie 

obradowania, obecnych jest 16 radnych. Tym samym stwierdzam prawomocność obrad. 

Punkt 2a 

00:03:23 – 00:04:20 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2a, jest to wprowadzenie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 

Projekt uchwały otrzymali Państwo z materiałami na sesję. Jak również był omawiany na komisjach. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 3 głosami za, 1 głos wstrzymujący, Komisja Polityki Społecznej i 

Zdrowia 2 głosy za i 3 głosy wstrzymujące się, Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 

2 głosy za i 2 głosy wstrzymujące, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy 4 głosy za i 1 głos  

wstrzymujący. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie, bądź 

zadać pytanie? Pani Radna Edyta Ledzion, bardzo proszę. 

00:04:22 – 00:05:20 
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Edyta Ledzion: 

Ja może tak już nie stricte do uchwały, bo Pani Skarbnik na komisji nam tutaj wszystko wytłumaczyła. 

Tylko chciałabym tutaj pytanie skierować do Zarządu. Czy istnieje możliwość taka, jeśli chodzi o 

tegoroczny jeszcze budżet, żeby po prostu zwiększyć wydatki na remonty dróg powiatowych w 

ramach takich działań bieżących? Z uwagi na to, że no te drogi są trochę w opłakanym stanie. No 

niektóre to nawet nie mamy, co tam zbytnio łatać. Trzeba by było takie po prostu lekkie nakładki 

porobić w niektórych miejscach. Tak jak mówię o Śleszynie, tam ulica Kasztanowa czy Grabów. Czy 

istnieje taka po prostu możliwość jeszcze w tym budżecie, żeby te środki jakoś tam wygospodarować 

i zwiększyć na te wydatki bieżące? Czy no nie pojawi się taka możliwość? 

00:05:21 – 00:05:27 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję, Pani Radnej. Proszę bardzo, Pan Starosta Kutnowski Daniel Kowalik. 

00:05:28 – 00:06:02 

Daniel Kowalik: 

Część środków, które zostały zaoszczędzone w tym sezonie zimowym, zostanie przeznaczona na 

remonty cząstkowe. I tutaj z mojej strony bardziej taka propozycja, aby zwrócić się, w których 

miejscach takie newralgiczne sytuacje są i będziemy starali się jakieś środki przekierować na te 

miejsca. Jeśli chodzi o same remonty cząstkowe, no przy projekcie budżetu nie były udzielane tam 

żadne środki, więc na same remonty cząstkowe środki powinny starczyć. Ale fakt faktem 

oszczędności się pojawiły i więcej tych nakładów będzie zrobione. Więc tutaj bym prosił Panią Radną, 

aby wskazać, o które miejsca dokładnie chodzi, jeśli chodzi o te nakładki. 

00:06:04 – 00:06:07 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pani Radna Edyta Ledzion. 

00:06:11 – 00:07:18 

Edyta Ledzion: 

Panie Starosto, ja dzisiaj złożyłam też tutaj pismo od mieszkańców. Byli też u mnie. No na pewno ten 

Śleszyn, ulica Kasztanowa, bo tam rzeczywiście no już nie ma, co tam zbytnio łatać. No i ten Grabów, 

ulica… ulica Dworcowa. Fajnie, że no tutaj będzie jakoś przychylnie i Pan Starosta weźmie pod uwagę  

tutaj te odcinki, bo chciałabym zaznaczyć, że w tamtym roku jak były prowadzone remonty, no to po 

prostu już trochę tych środków brakło na koniec i na końcówce tutaj w miejscowości Zagroby no też 

nie zostało to zrobione. Co prawda Pan Dyrektor no wysypał tłuczeń, ale naprawdę tam już… no tam 

są takie wyrwy, że to się nie da po prostu ogarnąć tylko taką ilością tłucznia. Tylko dlatego trzeba po 

prostu przyłożyć się do tych prac, no troszeczkę… troszeczkę lepiej. Więc na pewno… na pewno złożę 

i liczę tutaj na wsparcie. Dziękuję. 

00:07:19 – 00:07:24 

Daniel Kowalik: 
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Na podstawie tych pism wyliczymy, jakie to będą koszty i damy znać w późniejszym terminie. 

Dziękuję. 

00:07:25 – 00:07:30 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej głosów. Pan Radny Krzysztof Debich, bardzo proszę.  

00:07:31 – 00:07:46 

Krzysztof Debich: 

Ja prosiłbym o przybliżenie kwoty 800 000, które stanowi zwiększenie wkładu własnego Powiatu na 

realizację zadania inwestycyjnego Budowa instalacji fotowoltaicznej w kolejnych szkołach, które są 

tutaj wymienione. Jakich efektów się spodziewamy? Z czego wynika to zwiększenie wkładu? 

00:07:48 – 00:07:51 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pani Skarbnik, proszę. 

00:07:52 – 00:08:18 

Jolanta Skowrońska: 

Kwoty zwiększonej ogólnej kwoty na inwestycje fotowoltaiki wynika ze… ze złożonych ofert przez 

firmy. W związku z czym, żeby realizacja zadania mogła być kontynuowana, takie środki muszą zostać 

zwiększone. 

00:08:21 – 00:08:23 

Proszę bardzo, Pan Radny Krzysztof Debich.  

00:08:27 – 00:08:48 

Krzysztof Debich: 

Ostatnio w mediach pojawiła się informacja o trudnej sytuacji, zwiększeniu ilości energii elektrycznej 

generalnie w Polsce, pochodzących z odnawialnych źródeł energii. Wydaje się, że takie rozwiązanie, 

które nie będzie powodowało wyłączanie tych instalacji elektrycznych jest przygotowanie 

magazynów energii. Czy macie Państwo w planach magazyny energii? 

00:08:51 – 00:08:56 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pani Wicestarosta Magdalena Krupińska-Kotulska, proszę. 

00:08:58 – 00:09:03 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 
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Nie, nie przewiduje się w ramach budowy instalacji magazynów, gromadzenia energii. 

00:09:05 – 00:09:07 

Marek Ciąpała: 

Pan Starosta Daniel Kowalik, proszę.  

00:09:08 – 00:09:42 

Daniel Kowalik: 

Tutaj też warto nadmienić, że na jednostkach, gdzie ta fotowoltaika będzie budowana, zużycie energii 

elektrycznej ma miejsce zazwyczaj w okresie dnia, jeśli chodzi o dobę. Magazyny energii są 

rzeczywiście bardzo przydatnym urządzeniem, ale w sytuacji, kiedy energia, która produkowana jest 

w dzień, wykorzystywana… wykorzystywana jest w innych porach dnia, kiedy instalacja 

fotowoltaiczna tych… tej energii już nie jest w stanie generować. Dziękuję. 

00:09:44 – 00:12:06 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska 

Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się 

od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: … 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: … 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 
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Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 7 
głosach wstrzymujących się, głosów przeciwnych nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 
317/60/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023. 

Punkt 2b 

00:12:07 – 00:15:30 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2b, jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o 
uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2023-2040. Projekt 
uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Jak również był omawiany na komisjach.  

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 3 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym, Komisja Polityki 
Społecznej i Zdrowia 2 głosy za i 3 głosy wstrzymujące, Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa 
Publicznego 2 głosy za, 2 głosy wstrzymujące, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy 4 głosy za, 
1 głos przeciw i 1 głos wstrzymujący. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, bądź zabrać… zadać 
pytanie w przedmiotowej sprawie w projekcie uchwały? 

Nie ma, a więc przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 
Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 
głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: … 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 
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Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 7 

głosach wstrzymujących, przeciwnych głosów nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 

318/60/2023 w sprawie zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2023-2040. 

Punkt 2c 

00:15:31 – 00:16:20 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2c, jest to podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego. 

Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Jak również był omawiany na 

komisjach. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 4 głosami za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia 5 głosami za, 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 3 głosy za, 1 głos przeciwny, Komisja 

Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy 6 głosów za. Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos, 

bądź zadać pytanie? Pan Radny Marek Jędrzejczak, bardzo proszę. 

00:16:21 – 00:16:27 

Marek Jędrzejczak: 

W uzasadnieniu jest napisane, że na zlecenie Powiatu Kutnowskiego rzeczoznawcy mają... 

00:16:28 – 00:16:32 

Marek Ciąpała: 

Panie Marku, bardzo proszę do mikrofonu. Jeszcze raz może. 

00:16:33 – 00:16:58 

Marek Jędrzejczak: 
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W uzasadnieniu jest napisane, że na zlecenie Powiatu Kutnowskiego rzeczoznawca majątkowy 

wycenił tą nieruchomość na kwotę 761 000. Chciałbym tylko się dowiedzieć, w jakim okresie czasu 

ten rzeczoznawca dokonywał tej wyceny. Czy to jest wycena sprzed miesiąca czy sprzed roku czy 

jeszcze w innym terminie? Bardzo proszę. 

00:16:59 – 00:17:03 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Radnemu. Proszę bardzo, Pan Starosta Daniel Kowalik. 

00:17:04 – 00:17:10 

Daniel Kowalik: 

Wycena była wykonywana w tym roku, ale poprosimy może Pana Dyrektora Wydziału, aby wskazał 

konkretną datę. 

00:17:12 – 00:17:14 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo, Pan Dyrektor Wydziału. 

00:17:15 – 00:17:26 

Tomasz Kantorski: 

Dzień dobry Państwu. Tomasz Kantorski z tej strony. Wycena tej przedmiotowej nieruchomości była 

dokonana dokładnie 18 stycznia 2023 roku. Dziękuję. 

00:17:26 – 00:20:01 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję. Szanowni Państwo, przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał nazwiska 

Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się 

od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem przeciw 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 
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Magdalena Krupińska-Kotulska: Za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 19 głosach za, 1 

głosie przeciwnym, głosów wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 319/60/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej 

własność Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 3 

00:20:02 – 00:20:17 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 3, jest to „Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu 

Kutnowskiego za 2022 rok”. Ocenę zasobów otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję.  

Przyjmujemy do wiadomości. 

Punkt 4 

00:20:24 – 00:20:35 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do punktu 4, jest to informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. Informację otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję.  

Punkt 5 

00:20:38 – 00:20:46 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 5, są to interpelacje i zapytania. Wnosimy je na piśmie. 

Punkt 6 
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00:20:48 – 00:22:03 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 6, sprawy różne. W sprawach różnych, Szanowni Państwo, tylko 

wspomnę… no nie tylko, bo mam trzy informacje, więc udzielę króciutkie, tutaj głosu. 

Przypominam o składaniu oświadczeń majątkowych do Biura Rady do 28 kwietnia, ponieważ 2 maja 

Urząd jest nieczynny. Chciałbym serdecznie podziękować Radnemu Markowi Drabikowi za 

zorganizowanie Mistrzostw Polski w Łucznictwie w Krośniewicach. Serdecznie dziękuję Pocztowi 

Sztandarowemu, w składzie: Marek Kubasiński - Członek Zarządu, Tomasz Marciniak i Zdzisław 

Góreczny - Wiceprzewodniczący Rady, za udział w 80. rocznicy Zbrodni Katyńskiej w Głogowcu. 

Szanowni Państwo, proszę serdecznie Państwa Radnych, Kluby o zgłaszanie udziałów w poczcie 

sztandarowym m.in. teraz najbliższa uroczystość Dzień Konstytucji 3 Maja. Jest to 231 rocznica.  

Dziękuję i czy Państwo Radnych... Pan Radny Krzysztof Debich, proszę bardzo.  

00:22:06 – 00:23:48 

Krzysztof Debich: 

Trafiła w moje ręce informacja z internetu dotycząca wynagrodzeń pracowników. Z tej informacji 

dowiedziałem się, że Pani Skarbnik w sierpniu zeszłego roku uzyskała podwyżkę 64%, 64% podwyżkę 

wynagrodzenia. Inspektor ze średnim wykształceniem ma wynagrodzenie na poziomie 6 100. Mówi o 

tym podstawowe, wynikające z tabeli: wynagrodzenie zasadnicze (nieczytelny zapis) nie mówimy.  

Pracuje w wydziale 3 osoby? Skarbnik, dwóch inspektorów, skarbnik wykształcenie wyższe, dwóch 

inspektorów, wykształcenie średnie. Wynagrodzenie na poziomie 10 000 zł, nieosiągalne dla 

niektórych Dyrektorów Wydziałów, które mają wykształcenie wyższe. Nie wydaje mi się to właściwe 

postępowanie. Nie rozumiem, czym to jest spowodowane. Są to olbrzymie dysproporcje, które 

występują w całości Starostwa. A mi się wydaje, że takie wynagrodzenie mieć miejsca nie, nie 

powinno. Nie rozumiem, czym to jest spowodowane, czym zostały spowodowane takie ruchy  

finansowe, 64% wzrostu wynagrodzeń. Podają nawet inflację na poziomie 20%. No to wynagrodzenie 

zasadnicze, wzrost jest po prostu kolosalny.  

00:23:51 – 00:23:56 

Marek Ciąpała: 

Pan zakończył, Panie Krzysztofie, zadawanie pytań? Proszę bardzo, Pan Starosta Daniel Kowalik. 

00:23:57 – 00:24:49 

Daniel Kowalik: 

Jeśli chodzi… Szanowni Państwo, jeśli chodzi o Wydział Finansowy, trzeba nadmienić, że w Wydziale 

Finansowym na dzień dzisiejszy nieobsadzone stanowisko zostało Zastępcy Głównego Księgowego i 

takie wynagrodzenie może rzeczywiście być znaczące. Nie wynika z tego, że ktoś jest inspektorem 

albo wykształcenie posiada średnie, tylko ze względu na to, że ta osoba przejęła obowiązki Zastępcy 

Głównego Księgowego. Summa summarum, jeśliby te dwa wynagrodzenia zsumować w sytuacji, 

kiedy ta funkcja Zastępcy Głównego Księgowego była obsadzona, a teraz tak jak Pan zauważył z 

podwyżką 60%. Dzisiaj koszty na oba stanowiska są niższe niż by były wcześniej. Dziękuję. 
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00:24:51 – 00:24:55 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Staroście. Pan Radny Krzysztof Debich, proszę. 

00:24:57 – 00:25:42 

Krzysztof Debich: 

Dzisiaj koszty na obu stanowiskach są niższe niż były wcześniej. O których stanowiskach mówimy? Bo 

nie rozumiem tego zdania. Czy zmniejszyło się wynagrodzenie kogoś, czy dlatego, że jest obsadzone 

Zastępca Głównego Księgowego? Ile osób pracuje w ogóle w tym Wydziale? Bo wydaje mi się, że 

obłożenie tego Wydziału na poziomie 3 osób jest bardzo, bardzo słabe. No chyba, że nie 

uwzględniono pomocy administracyjnej, ale pomoc administracyjna z samej nazwy jest pomocą 

administracyjną. Ona jest w innym trybie przyjmowania do pracy, bez konkursu może być 

przyjmowana do pracy. Wynagrodzenie jest wtedy dosyć niskie. Ja tego po prostu nie rozumiem, 

więc wracam do tego pytania. Prosiłbym o wyjaśnienia. 

00:25:43 – 00:25:45 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Radnemu. Starosta Kutnowski, proszę. 

00:25:46 – 00:26:05 

Daniel Kowalik: 

Więc teraz tłumaczę powoli. W sytuacji, kiedy nie obsadzone jest stanowisko Zastępcy Głównego 

Księgowego, a jego obowiązki przejął inny pracownik, który de facto dostaje za to wyższe 

wynagrodzenie, koszta ogólne, jeśli chodzi o wynagrodzenie Wydziału są niższe.  

00:26:09 – 00:26:10 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Staroście. 

00:26:11 – 00:26:18 

Krzysztof Debich: 

Ja już się więcej nie odzywam. To jest coś, z czego jesteście Państwo słynni. Podwyżka jest obniżką. 

Genialne. Dziękuję bardzo. 

00:26:19 – 00:26:20 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bar… 

00:26:20 – 00:26:34 

Daniel Kowalik: 
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To ja jednak jeszcze raz sprostuję. Mówię o tym, że dzisiaj… dzisiaj jeśliby wziąć z tych, wszystkie te 

koszta razem, to koszt utrzymania Wydziału staje się niższy. Dziękuję. 

00:26:35 – 00:26:38 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Artur Gierula, proszę bardzo. 

00:26:39 – 00:26:50 

Artur Gierula: 

Dziękuję. Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, to takie to pytanie techniczne być może od razu do 

Pani Skarbnik. W sytuacji kiedy Pani nie ma, kto jest wskazany jako osoba zastępująca Panią? 

00:26:52 – 00:26:54 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pani Skarbnik, proszę. 

00:26:56 – 00:27:06 

Jolanta Skowrońska: 

Zgodnie z upoważnieniem, które może tylko dać Skarbnik, jest osoba wyznaczona w Wydziale i działa 

z upoważnienia Skarbnika. 

00:27:08 – 00:27:10 

Marek Ciąpała: 

Pan Radny Artur Gierula, proszę bardzo. 

00:27:12 – 00:27:22 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję. Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, czyli Pani Skarbnik, rozumiem w sytuacji 

kiedy Pani nie ma, jest to robione doraźnie, nie jest wskazana jedna osoba, zawsze w tej sytuacji 

Panią zastępująca? 

00:27:22 – 00:27:27 

Jolanta Skowrońska: 

Nie, jest jedna wskazana osoba, jedna wskazana osoba. 

00:27:28 – 00:27:30 

Artur Gierula: 

Ok, ok, bardzo dziękuję. 
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00:27:30 – 00:27:34 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Krzysztof Debich, proszę. 

00:27:35 – 00:27:37 

Krzysztof Debich: 

Pani Skarbnik, ta osoba ma wyższe wykształcenie czy średnie? 

00:27:39 – 00:27:40 

Marek Ciąpała: 

Pani Skarbnik, proszę. 

00:27:40 – 00:27:43 

Jolanta Skowrońska: 

Średnie wykształcenie, nie jest wymagane wyższe. 

Punkt 7 

00:27:44 – 00:28:02 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do realizacji punktu 7, jest to zakończenie obrad. Wyczerpaliśmy 

dzisiejszy porządek obrad. Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam obrady LX sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego. 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LX Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 26 kwietnia 

2023 roku. 

Protokołowała: 

Monika Gawryszczak 
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